
Sprawozdanie ze spotkania Intergrupy Kopernik z dnia 10.08.2024 r. 
 
Spotkanie Intergrupy „Kopernik” odbyło się w dniu 10.08.2024r. w Toruniu w salce grupy AA „Odwaga”. 
Zgromadzenie poprowadził Jacek (rzecznik intergrupy). Po tradycyjnym przywitaniu się Modlitwą o Pogodę 
Ducha, zostały odczytane: 12 Tradycji (Mirka) i 12 Koncepcji Wspólnoty AA (Dawid). 
 
Do poprzedniego sprawozdania uwag nie było. 
 
Sprawozdania z grup: 
 
Grupa AA „Krokus” Brodnica (Wiesław) – Grupa powraca do prężnego działania, na mityngi przychodzą 
nowicjusze, planowany jest mityng spikerski. 
 
Grupa AA „Odwaga” Toruń (Mirka) – Frekwencja i 7 tradycja bardzo dobre. Regularnie przychodzą nowicjusze. 
Grupa pracuje na programie. Organizuje warsztaty kroków wraz z grupą Nadzieja w dniach 7-8 września. 
Niesie posłanie na zewnątrz. 
 
Grupa AA „Rozwiązanie” Toruń (Zofia) – Grupa zaczyna działalność, pracuje na krokach. Pojawiają się nowi 
uczestnicy mityngów. 
 
Grupa AA „Przymierze” Brodnica (Krzysztof) – Frekwencja na mityngach 20-30 osób. Mityngi tematyczne, 
związane z aktualnym krokiem. W związku ze zmianą lokalu, będzie prawdopodobnie drugi dzień mityngowy 
w nowym miejscu. Odbyły się warsztaty w czerwcu. Kapelusz bardzo dobry. Odbywają si mityngi spikerskie, 
dostępna jest literatura. W planach niesienie posłania do ZK w Barczewie. 
 
Grupa AA „Droga” Toruń (Bożena) – Mityngi w czwartki o godz. 17:00, frekwencja różna, kapelusz dobry. W 
ostatni czwartek miesiąca mityng spikerski. 

 
Grupa AA „Nadzieja” Toruń (Gabriel) – Mityngi w środy i soboty. Regularnie mityngi spikerskie w ostatnią 
sobotę miesiąca, grupa pracuje na krokach i tradycjach. Grupa niesie posłanie do ośrodka terapii przy ul. 
Bydgoskiej. Regularnie przychodzą nowicjusze, ale nie wszyscy zostają. We wrześniu wraz z grupą AA Odwaga 
warsztaty kroków. 
 
Sprawozdania służb Intergrupy: 

 
- Łącznik do ZK (Sylwek) – mityngi w ZK odbywają się systematycznie w czwartki o godz. 16:30. Współpraca ze 
służbą więzienną bardzo dobra, będą pracownicy zapraszani na warsztaty. Do ZK jest regularnie dostarczana 
literatura. Na mityngach od kilku do kilkunastu osób. Lista uczestników mityngów jest regularnie uaktualniana. 
 
- Łącznik internetowy (Krzysztof) – przypomniał o zbliżających się ogólnopolskich warsztatach rzeczników i 
skarbników. 

 
- Kolporter (Mikołaj) – od ostatniego spotkania Intergrupy nieco rzadsze wizyty na grupach z literaturą. 
Aktualnie po zakupie walizki, planowany powrót do regularnych wyjść. Poinformował o nowych ulotkach: 
„Porady praktyczne w służbie kolportera” i „Do pracodawcy”. 

 
- Dyżurny telefon Intergrupy (Dawid) – telefon funkcjonuje prawidłowo, osoby szukające pomocy są 
kierowane na mityngi poszczególnych grup. 
 
Problemy na grupach i pomysły na niesienie posłania: 
 
- Michał zaproponował, aby Intergrupa podjęła działania zmierzające do skoordynowania niesienia posłania 
w zakresie informacji publicznej. Po wymianie uwag i opinii, komisja skrutacyjna (Waldek i Tadeusz) 



przeprowadziła głosowanie, w którego wyniku, Michał został wymaganą większością głosów powołany do 
służby koordynatora Intergrupy Kopernik w zakresie informacji publicznej. 

  
Inne sprawy i wolne wnioski: 
- Mikołaj – poprosił o refundację dwóch egzemplarzy WK, które zostały podarowane profesjonalistom. 
- Tadeusz – za 2 tygodnie spotkanie Regionu w salce grupy Odwaga o godz. 16:00. 
- Bożena – poprosiła, aby na grupach informować o Zlocie Radości w Pieczyskach. 
- Sylwester – poprosił o wsparcie finansowe przez Intergrupę organizowanych warsztatów niesienia posłania 
do ZK. 
- Jacek zaproponował, aby Intergrupa organizowała warsztaty w zakresie poszczególnych służb. Jako pierwsze 
mogłyby się odbyć warsztaty rzeczników, które mógłby poprowadzić Bartek – Rzecznik Regionu Kujawsko-
Pomorskiego. 
 
Raport skarbnika (Sławek): 
 
Następne spotkanie Intergrupy „Kopernik” odbędzie się 12.10.2024r. o godz. 16:00, w tym samym miejscu.  
Serdecznie zapraszamy wszystkich alkoholików, którzy chcieliby uczestniczyć w pracach Intergrupy. 
 
Pożegnano się deklaracją odpowiedzialności. 
 
Sprawozdanie sporządził Igor – sekretarz Intergrupy Kopernik 


